



12D9N Best of Eastern USA & Canada

Tour Code: USCA12

TOUR HIGHLIGHTS

- **AUTUMN EXCLUSIVE (For Sep only)**
NIAGARA PARKWAY DRIVE, MONT TREMBLANT,
1/2NIGHTS IN HISTORIC UNESCO QUEBEC CITY
- **MEALS PLAN: 9 BREAKFASTS, 1 LUNCH, 4 DINNERS**
Seafood Dinner,
Hard Rock Cafe Dinner,
Canada Poutine Dinner,
Chinese Dinner with Lobster,
Maine Lobster Roll & New England Clam Chowder Lunch.
- **ENTRANCES INCLUDED**
HERSHEY'S CHOCOLATE WORLD,
NIAGARA FALLS HORNBLOWER CRUISE,
NEW YORK LIBERTY ISLAND CRUISE



DAY 1

SINGAPORE → NEW YORK (MEALS ON BOARD)

Assemble at Singapore Changi Airport for your flight to the 'Big Apple' - New York.

Accommodation – APA Hotel Woodbridge / Crown Plaza EWR or Similar

DAY 2

NEW YORK – PHILADELPHIA–WASHINGTON D.C (B)

- ❖ **Independence Hall** - where both the Declaration of Independence and the United States Constitution were signed.
- ❖ **Philadelphia** – is also home to the **Liberty Bell**, which was rung to summon its citizens during the 1st public reading of the declaration.
- ❖ **Washington D.C** - the capital of the United States & with a tour to **Lincoln Memorial, Jefferson Memorial, Washington Monument** and **White House**.

Accommodation – Hyatt Dulles or Similar

DAY 3

HARRISBURG– PENNSYLVANIA – NIAGARA FALLS (CANADIAN SIDE)

(B / HARD ROCK CAFE D)

- ❖ **Hershey's Chocolate World** - in Pennsylvania for an interactive chocolate experience.
- ❖ **Niagara Parkway** - once described as "the prettiest Sunday afternoon drive in the world" by Sir Winston Churchill and celebrates the serenity and colours of the fall season through the red, orange and gold shades on the maple trees. (* For Autumn Season)
- ❖ **Niagara Falls (optional Tour)** – experience the beauty of an illuminated Niagara Falls evening cruise as you travel through the Niagara Gorge on a state-of-the-art, double-decker catamaran ship to the American, Bridal Veil and Canadian Horseshoe Falls for one of the most spectacular views of this incredible natural wonder at your own expense.

Accommodation – Sheraton on the Falls or Similar

DAY 4

NIAGARA FALLS – TORONTO (B / SEAFOOD D)

- ❖ **Niagara Falls**-It is made up of three waterfalls Horseshoe Falls, the American Falls and the Bridal Veil Falls.
- ❖ **Hornblower Niagara Cruise** - that will take you up close to the majestic falls.
- ❖ **Toronto**-largest city in Canada and see the **CN Tower**, the multi-purpose stadium – **Rogers Centre** followed by **City Hall** and **Chinatown**.

(*Note: The Hornblower Cruise operates from mid-April / May to October, and is subject to weather conditions. If closed, it will be replaced with the Journey behind the falls.)

Accommodation – Crowne Plaza or Similar

DAY 5

TORONTO – OTTAWA – MONTREAL/MONT-TREMBLANT (B)

- ❖ **Lake Ontario** to – along the coast of Lake Ontario. En-tour enjoy a leisurely drive through the **Rideau Canal** that stretches over 202km.
- ❖ **Thousand Islands (Optional Tour)** - an archipelago comprising of over 1000 islands. You may wish to go on an optional cruise of the Thousand Islands that will sail past castles and island mansions.
- ❖ **Ottawa** – the Canadian Capital City of Ottawa and to see **Parliament Hill** and be wowed by its neo-Gothic **Peace Tower** that boasts about 370 stone features.
- ❖ **Mont-Tremblant** - a city set within the Laurentian Mountains of **Quebec**.(*For Autumn Season)

Accommodation-Crown Plaza Montreal or Le Grand Lodge /Quebec Four Points or Similar

DAY 6

MONT-TREMBLANT/ MONTREAL – QUEBEC (B / CANADA POUTINE D)

- ❖ **Mont-Tremblant on Le Cabriolet (Optional Tour)** - a panoramic gondola that takes you till the highest peak in the Laurentians and viewing the village.(* For Autumn Season)
- ❖ **Montreal**-tour with a photo stop at **Notre-Dame Basilica**, a beautiful historical and religious masterpiece and the **Old Montreal** and **Place Jacques-Cartier**.
- ❖ **Mount Royal** - to see the **Olympic Stadium** and panoramic view of the city.

Accommodation- Quebec Four Points/Double Tree Resort or Similar

DAY 7

QUEBEC – BOSTON (B/CHINESE D WITH LOBSTER)

- ❖ **Quebec City** - the first French settlement in North America. Admire the autumn foliage at the **Parliament Garden**. Stroll through **Old Quebec** towards the end of the day and be inspired by the **Mural Walls**,

Place Royale and **Quartier Petit-Champlain** district-Quebec City's cutest neighborhood made up of cobble stoned alleys, historic brick buildings, restaurants, and stores .Make a stop at the **Fairmont Le Chateau Frontenac**, most photographed hotel in the world which looks like an immense castle straight out of a fairy tale.

- ❖ **Boston** – Capital of Massachusetts and the historic cultural centre of the United States.

Accommodation-Sheraton Framingham/Hilton or Similar

DAY 8

BOSTON – NEW YORK (B / MAINE LOBSTER ROLL AND NEW ENGLAND CLAM CHOWDER L)

- ❖ **Harvard University & Massachusetts Institute of Technology** – visit the prestigious campus.
- ❖ **Old State House** – This is one of the most historically significant structures in the City.
- ❖ **Beacon Hill and Boston Common** – which is part of the freedom trail.
- ❖ **Quincy Market**–one of America's oldest gathering place.
- ❖ **The New England Holocaust Memorial** - Admire the contemporary design
- ❖ **"Big Apple" New York City** – downtown tour of Rockefeller Center, Broadway, Time Square and Fifth Avenue.

Accommodation-APA Hotel Woodbridge / Crown Plaza EWR or Similar

DAY 9

NEW YORK (B)

- ❖ **Woodbury Common Premium Outlets** - to shop for branded goods at impressive savings.

Accommodation- APA Hotel Woodbridge/ Crown Plaza EWR or Similar

DAY 10

NEW YORK → SINGAPORE (B/MEALS ON BOARD)

- ❖ **New York City** – experience the grandeur of New York's skyline on a **Liberty Island Cruise** to view the iconic **Statue of Liberty** and follow by embark on a **tour** of the financial district that includes **Wall Street**, **New York Stock Exchange**, **Federal Hall** and **Charging Bull Statue**.
- ❖ **Trinity Church** - one of the oldest churches in United States. Continue your tour of **Ground Zero and One World Trade Center**.

DAY 11 ENROUTE

DAY 12 ARRIVE IN SINGAPORE

We hope you enjoyed your vacation with **Hong Thai Travel** and we look forward to seeing you again for your next trip.

Remarks

-Sequence of itinerary is subject to change without prior notice.

-Due to seasonal / weather subjective conditions of itinerary, we reserve the right to arrange alternative attraction / transport should state be unavailable.



Updated :10-Mar-22 PC

12天9晚 美国东岸 + 加拿大经典游

团号: USCA12

行程特点

- 9 早餐, 1 午餐, 4 晚餐
- 秋季特备 (仅限 9 月出发)
尼亚加拉公园大道, 蒙特朗布朗,
特别安排 1-2 晚住宿世界遗产魁北克城
- 特色膳食:
硬石餐厅晚餐,
加拿大肉汁芝士薯条晚餐,
中式晚餐(含龙虾), 海鲜晚餐,
龙虾三明治午餐+新英格兰蛤蜊浓汤
- 含门票包括
HERSHEY'S 巧克力世界
尼亚加拉瀑布霍恩布罗尔游船
纽约自由岛游船



第一天

新加坡 → 纽约

(机上用餐)

齐聚樟宜机场, 乘客机飞往美国人口最多的都会城市-纽约

住宿 - APA Hotel Woodbridge / Crowne Plaza EWR
或同级

第二天

纽约 - 费城 - 华盛顿特区

(早餐)

- ❖ 费城独立厅 - 因美国《独立宣言》、《美利坚合众国宪法》在此签署而闻名于世, 1979 年作为文化遗产列入《世界遗产名录》。
- ❖ 费城自由钟 - 为第一次宣读独立宣言而鸣响, 是费城的象征, 在美国的知名度仅次于自由女神。
- ❖ 华盛顿特区 - 美国的首都, 在此可游览林肯纪念馆、杰弗逊纪念馆、华盛顿纪念碑和白宫。

住宿 - Hyatt Dulles 或同级

第三天

哈里斯堡 - 宾州 - 尼亚加拉大瀑布(加拿大)

(早 / 硬石餐厅晚餐)

- ❖ HERSHEY'S 巧克力世界<含门票> - 这里可了解巧克力制作过程, 还有机会自己动手做喜爱的巧克力。
- ❖ 尼亚加拉公园大道 - 被温斯顿丘吉尔誉为“全世界最美的周日傍晚公园道”, 枫红时节沿路枫叶红似火, 层叠迤邐令人悸动。 (*只限秋季出发团队)
- ❖ (自费项目) 尼亚加拉大瀑布 - 夜景游船体验以傍晚的日落为背景, 在耀眼的城市灯光、五彩缤纷的瀑布照明以及绚烂烟花的衬托下, 霍恩布罗尔游船的全新夜间体验可谓是独一无二了。再搭配船上的音乐、美酒与西点, 瀑布游轮夜游当属完美。

住宿 - Sheraton on the Falls 或同级



康泰旅行社
HONG THAI TRAVEL

☎ 6533 1788

www.hongthai.com.sg

enquiries@hongthai.com.sg

第四天

尼加拉瓜大瀑布 - 多伦多

(早 / 海鲜晚餐)

- ❖ **尼加拉瓜大瀑布** - 世界三大瀑布之一，北美最大的瀑布，横跨美加两国。
- ❖ **霍恩布罗尔日间游船<含船票>** - 搭乘游船驶入尼亚加拉瀑布的心脏，近距离感受大峡谷、美国瀑布、新娘面纱瀑布以及雄伟壮观的马蹄瀑布...
- (*注:游船运营视天气情况而定, 仅于每年的 4 月中旬或 5 月至 10 月期间营业; 若停运则将由其他行程如瀑布背后探险替代。)
- ❖ **多伦多** - 加拿大最大的城市, 参观国家电视塔、多功能罗杰斯中心球场, 随后是市政厅和唐人街。

住宿 - Crowne Plaza 或同级

第五天

多伦多 - 渥太华 - 蒙特利尔 / 蒙特朗布朗

(早)

- ❖ **安大略湖** - 沿着湖畔行驶, 前往渥太华途中还将经过绵延超过 202 公里的里多运河。
- ❖ (自费项目) **千岛群岛国家公园** - 一个由 1000 多个岛屿组成的群岛。可能考虑参加千岛巡游, 途中将经过园内城堡和岛上别墅。
- ❖ **渥太华市区游** - 加拿大首都, 在国会山可欣赏到拥有约 370 块石头的新哥特式建筑和平塔。
- ❖ **蒙特朗布朗** - 位于魁北克劳伦琴山脉内的一座城市, 是加拿大西南部最好的滑雪胜地之一。(*只限秋季出发团队)

住宿 - Crowne Plaza Montreal 或 Le Grand Lodge Mont-Tremblant 或 Four Points by Sheraton Quebec 或同级

第六天

蒙特朗布朗 / 蒙特利尔 - 魁北克

(早 / 加拿大肉汁芝士薯条晚餐)

- ❖ (自费项目) **蒙特朗布朗国家公园<含敞篷滑雪缆车>** - 可考虑自费乘坐 Le Cabriolet 敞篷滑雪缆车直达劳伦琴山脉顶端, 俯瞰蒙特朗布朗全景。(*只限秋季出发团队)
- ❖ **蒙特利尔市区游** - 外观巴黎圣母院大教堂并在此拍照留念, 续游老城区和雅克·卡地亚广场。
- ❖ **皇家山** - 从山顶往下眺望, 圣罗伦斯河和高楼大厦林立的市区景致尽收眼底, 还可看到奥林匹克体育场的全景

住宿 - Four Points by Sheraton / DoubleTree by Hilton 或同级

第七天

魁北克 - 波士顿

(早/中式晚餐<含龙虾>)

- ❖ **魁北克** - 北美第一个法国人定居点, 秋季可在议会花园中欣赏到红叶。
- ❖ **魁北克老城游** - 魁北克市最可爱的街区, 由鹅卵石铺就的小巷、历史悠久的砖砌建筑、餐厅和商店组成。慢慢寻觅壁画墙、皇家广场和小尚普兰街上的中世纪欧洲风格; 还可停下来在 Fairmont Le Chateau Frontenac 拍照留念, 这是世界上出镜率最高的酒店, 它看起来就像一座童话故事中的巨大城堡。
- ❖ **波士顿** - 麻省首府, 也是美国最古老、最有文化价值的城市之一。

住宿 - Sheraton Framingham / Hilton Boston 或同级

第八天

波士顿 - 纽约 (早 / 龙虾三明治午餐 + 新英格兰蛤蜊浓汤)

- ❖ **哈佛大学和麻省理工学院** - 参观著名学府。
- ❖ **老州议会大厦** - 波士顿最古老的公共建筑, 也是自由之路的一站。
- ❖ **灯塔山** - 波士顿一个古老的街区, 位于波士顿公园, 以其煤气灯照明的狭窄街道和砖砌人行道著称。
- ❖ **昆西市场** - 波士顿著名的购物场所, 这座拥有近两百年历史的市场每天都挤满了熙熙攘攘的游客。
- ❖ **新英格兰大屠杀纪念馆** - 其现代设计风格使其成为受欢迎的旅游胜地之一。
- ❖ **纽约市区游** - 开始游览洛克菲勒中心、百老汇、时代广场和第五大道的市区之旅。

住宿 - APA Hotel Woodbridge 或同级

第九天

纽约

(早)

- ❖ **Woodbury** - 是美国最大的奥特莱斯之一, 有多达 250 个品牌; 无论是一线大牌还是平价品牌, 从服饰、箱包到家居、母婴, 大家熟知的牌子这里都有。

住宿 - APA Hotel Woodbridge/Crowne Plaza EWR 或同级

第十天

纽约 → 新加坡

(早 / 机场用餐)

- ❖ **自由岛观光游船<含船票>** - 在游轮上体验纽约天际线的壮丽, 并近距离欣赏标志性的自由女神像。
- ❖ **纽约金融区** - 游览华尔街、纽约证券交易所、联邦大厅国家纪念馆和铜牛雕像等。
- ❖ **三一教堂** - 美国最古老的教堂之一, 随后续游归零地和世贸中心一号。

第十一天 飞行途中

(机上用餐)

第十二天 新加坡

抵达新加坡, 希望您与康泰旅行社共享美好回忆。

注:

*行程顺序如有更改, 恕不预先告知。

*因天气或季节等自然因素导致部分景点无法参观, 本社将保留替代景点/交通工具等安排的权利, 恕不预先告知, 以当地旅行社安排为准。

Updated: 10-Mar-22_CN

